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Odpowiadając na interpelację Pana Radnego, złożoną 1 października 2024 r. w sprawie 

budowy portalu Inowrocław - Bad Oeynhausen, wzorowanego na portalu Lublin - Wilno, informuję  

że obecnie napotykamy kilka istotnych problemów, które uniemożliwiają szybkie wdrożenie tego 

projektu. 

Brak gotowego projektu technicznego stanowi główną przeszkodę uniemożliwiającą 

precyzyjne oszacowanie kosztów oraz realizację przedsięwzięcia. Opracowanie takiego projektu 

wymaga znacznych nakładów finansowych. Należy również uwzględnić przyszłe wydatki związane 

z eksploatacją, utrzymaniem oraz modernizacją systemu, dlatego pełne koszty powinny obejmować 

zarówno etap stworzenia projektu, jak i długoterminowe koszty związane z jego funkcjonowaniem. 

Obecnie Miasto mierzy się z wieloma wyzwaniami i priorytetami, które wymagają 

skoncentrowania środków na najpilniejszych potrzebach mieszkańców. Ze względu na ograniczenia 

budżetowe należy skierować wydatki na kluczowe inwestycje oraz inne podstawowe potrzeby naszej 

społeczności. Chociaż projekt portalu jest nowatorską koncepcją, aktualnie priorytetem  

są wydatki, które mają bezpośredni wpływ na poprawę jakości życia mieszkańców. 

Jestem świadomy wagi tej inicjatywy i doceniam Pana zaangażowanie w rozwój relacji 

międzynarodowych oraz promocję miasta. Wierzę, że poprzez wspólne wysiłki uda nam się 

zrealizować inne projekty, które przyniosą korzyści naszym mieszkańcom oraz będą sprzyjać dalszej 

partnerskiej współpracy z Bad Oeynhausen. 

 

 

Z poważaniem 

Prezydent Miasta Inowrocławia  

/-/ Arkadiusz Fajok 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Radny Rady Miejskiej Inowrocławia Jan Gaj. 

2. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia. 
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